
 

FAU møte - Solås skole
Dato og
tidspunkt 19.30-21.00

Årshjul
Kirsti Sævik (rektor)
Tarje Angelskår (1.trinn)
Tane Høgemark (2. trinn)
Tove-Katrin Chermette (3. trinn)
Tone Haaland (4. trinn)
Anne Christin Edvardsen (5. trinn)
Hildegunn Gabrielsen (6. trinn)
Morten Skahjem (7. trinn)

Sted Møterom B-bygg
Sak Forfall: Anne Christin
20 Elevundersøkelsen - resultater

Spørsmål til elevundersøkelsen
Ikkje gått gjennom med personal enno.
Mobbing har gått ned. Usikkert kvifor det stig på landsbasis.
Solås deltok i læremiljøprosjektet i 2020 (2-årig) - sannsynlegvis
medverkande til mindre mobbing.

Nedgang i opplevd
-støtte frå lærarane
-motivasjon
-vurdering for læring

Nedgang frå 6. til 7. trinn, som er vanleg, men usikkert kva dette
kjem av - naturleg utvikling?

Rektor

21 Foreldreundersøkelsen - resultater
Høg score på alt, lite endring frå i fjor.

Tiltak: Bedre foreldremøtene. hvordan?

Kva saknar FAU på foreldremøta? Korleis bør møtene
organiserast?
Fint at det først er felles info etc og klassevis etterpå.
Kahoot ang. skjermbruk o.l har vore bra - direkte resultat på
veggen.
Betre informasjon ut om kva FAU er og kva mandat me har.
FAU må vera synleg på foreldremøta.
Bruk mikrofon!

rektor

22 Forslagene som foreligger på uteområdene
Prosess videre
1,4 mill til bruk på uteområder. Fått forslag frå sju entreprenørar.
Bestilling:

rektor



Klatrestativ aldersgruppe 1.-4. trinn
Hinderløype 4.-7. trinn
Gapahuk primært for ATO
Fleire husker + fjerne to gamle
Skal vera ferdig til hausten. Elevane får vera med å stemme.
Hvis det er pengar til overs vert det muligens sitjegrupper i
tillegg.

-
Fast post Kort gjennomgang av kontooversikt.

● Saldo pr 5.feb 2024: 137 601 kr

Tarje sjekker Vipps-konto
Innføre dobbelsignering

FAU-konto:
Konto må flyttes over på Solås skole Fau sitt orgnr

- lage rutiner for oppdatering av signaturberettiget på orgnr
til FAU, samt endring av disponent på konto

- endre signaturberettiget, opprette konto, flytte saldo,
avslutte konto

- månedlig kost på kr 95,- for nettbank basis bedrift (som kunder
med orgnr ha). Beholder dette.

Tarje

Eventuelt foreldremøte vår - tema

Elevkvelder - har Tarje fått snakket med dem om fast budsjett?
● Tarje har hatt kontakt med Eirin Frafjord om fast budsjett.
● Foreslår at Elevkveldkomiteen får et (skole)årlig budsjett

på 6000 kr som de selv kan bestemme over til kjøp av
utstyr, leie etc. Jeg foreslår i tillegg at ved innkjøp av
utstyr må det avklares med skolen/rektor på forhånd hvis
det skal lagres på skolen.

● Elevkveldkomiteen har hentet inn pris på kjøp av diskolys
og kabler: 4495,-. Jeg foreslår at vi innvilger dette.

fauleder


